
 

 
 
 
 
 
Referat bestyrelsesmøde 14/6 
 

Bestyrelsesmøde  

•Parkering: Kommer p vagterne overhovedet? Det gør de. 
•P pladser: For lidt parkeringspladser, der er hentet tilbud ind, om at få lavet 70 
p pladser mere, vi høre noget senest september. 
•Altaner: Hvad sker der?  Der er ikke sket noget grundet corona, der er først tid til 
foråret, der laves 6 lejl på én gang. 
Der bliver meldt ting ud, når vi ved noget, hvis der er noget der ikke er meldt ud, så 
er det fordi vi ikke ved det. 
•Markvandring: Gennemgang 
•Storskraldsvogn vender ofte ikke på plads, der er en ekstra, som kommer derned. 
 
  



 

90102 Afdeling Brændgårdsparken 
Afdelingsbestyrelsens møde den 14/6 2021 
 
Administrationen har modtaget referatet den 25/6 2021 
Administrationen har gennemgået referatet den 28/6 2021 
 

 

Administrationens bemærkninger til referatet: 
 
Administrationen har kun bemærkninger til punktet angående p-pladser. For almene 

boligorganisationer er der særlige regler for udbud/tilbud. Afdelingsbestyrelsen har 

ikke kompetencen og må ikke indhente tilbud eller indgå bindende aftaler med 

håndværkere eller leverandører. 

 


